
• NA SEJI ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

O spremembah in dopolnilih statuta
občine in mesta

Na skupnem zasedanju zbora
združenega dela, zbora krajev-
nih skupnosti in družbenopoli-
tičnega zbora občinske skupščt-
ne, ki je bilo 28. januarja, sta bilj
osrednji točki dnevnega reda
osnutek sklepao spremembah in
dopolnitvah statuta občine Lj ub-
Ijana Moste-Polje in osnutek

sprememb in dopolnitev statuta
mesta Ljubljane ter poročilo o
delu izvišnega sveta in upravnih
oiganov občinske skupščine v
letu 1980.

V začetku preteklega leta so
zbori skupščine sprejeli sklep o
uvedbi postopka za spremembe
in dopolnitve statuta občine in v

ta namen imenovali ustrezno
Ipmisijo. Komisija je januarja
svoje zahtevno delo končala in
dala osnutek sprememb in do-
polnitev statuta občine v obrav-
navo delegatom.

Po uvodnih obrazložitvah, ki
sta ju podala Zvonimir Steklasa,
predsednik komisije za pripravo
predloga sprememb in dopolni-
tev statuta občine in Ivan Kuhar,
sekretar skupščine mesta Ljub-
ljana, so delegati zborov občin-
ske skupščine ocenili, da je osnu-
tek sprememb pnmeren za javno
tuta občine primeren za javno
razpravo in da je v duhu pobude
tovariša Tita o kolektivnem delu,
odločanju in odgovornosti, kot
jo prinašajo ustavna dopolnila.

Prav tako so ugotovili, da so v
spremembe vgrajena tudi dolo-
čila zakona o dmžbenem pianr-
ranju, zakona o svobodni me-
njavi dela, zakona o sktemu dr-
žavne uprave, zakona o družbe-
nih svetih in tudi dosedanja
spoznanja iz prakse skupščin-
skega in delegatskega delovanja.

Toda kljub tej množici statut
ohranjadosedanjo vsebinsko na-
ravnanost. Delegati so menili, da
morajo skladno s spiemembami
občinskega statuta tudi samou-
pravne irrteresne skupnosti
družbenih dejavnosti in krajevne
skupnosti čimprej pripraviti
spremembe in dopolnitve svojih
statutov. Zbori občinske skupš-
čine so ob koncu pozvali vse te-
meljne samoupravne oiganiza-
cije in skupnosti terdelovne ljudi
in občane.da se aktivno vključijo
v javno razpravo o ustavnih do-
polnilih ter spremembah in do-
polnitvah statuta občine in
mesta.

Konkretne pripombe na posa-
mezna določila so bile že kot del
javne razprave posredovanje komisij
za pripravo predloga sprememb in
dopolnitev statuta občine.

Zatem so delegati obravnavali po-
ročDo o delu izvršnega sveta in
upravnih organov skupščine občine v
letu 1978terpovzetek analize dclo-
vanja izvišnega sveta in upravnihor-
ganov v pieteklem letu, ko jo je izde-
lal inštitut za javno upravo pri pravni
fakulteti v Ljubljam. Po uvodnih
obrazložitvah preditavnikov izviš-
nega sveta skupščine občine in inšti-
tuta za javno upiavo so delegati v
razpravi menili, da sta tako poročilo
kot analiza izdeiana v redu terda je
bilo delo izvršnega sveta in upravnih
organov v preteklem letu uspešno.
Vendar pa je potrebno ugotovljene
pomanjkljivosti v delu odpraviti,
zatonaj upravniorganiin izvršnisvet
še pred obravnavo predloga prora-
čuna občine za leto 1981 prcdložijo v
obravnavo delegatom zbora občin-
ske skupščine prediog ukiepov za

odpravo ugotovljenih pomanjkljivo-
sti. Nadalje so delegati opozorili, da
delegati skupin delegatov za delegi-
ranje delegatov v zbore skupščine
mesta Ljubljane in skupščine SR
Slovenije še vedno prejemajo od
upravnih organov premajhno pomoč
za bolj kvalitetno delo v omenjenih

skupščinah. Pnw tako naj upravni
oigani kot pripravljavci gradiv po-
svetijo njihovi pripravi večjo skrb.
Zagotoviti je tudi potiebno, da bodo
delegati za skupščine samoupravni
skupnosti prejemali gradivo na dom
in ne na sedež njihove krajevne
skupnosti, kot se to dogaja sedaj. V
razpravi so delegati še menili, da je
potrebno sistem nagrajevanja delav-
cev i^ravnih oiganov in strokovnih
služb ter članov izvišnega sveta iz-
polniti ter opozoril, da je potrebno
področju delovanja krajevnih skup-
nosti v prihodnje posvetiti še večjo
pozornost.

Delegati so tudi podprli predlog
izvišnega sveta, da se v posameznih
upravnih otganih določijo namest-
niki predstojnikov upravnih organov
z namenom, da se zagotovi večja
kvaliteta in kontinuiteta dela. Sogla-
šali so tudi, da inštitut za. javno
upravo pri pravni fakulteti v Ljub-
Ijani letos izdela še drugi del analize
delovanja izvršnegasveta in upravnih
oiganov občmske skupščine ter da se
za ta namen zagotovijo sredstva v
proračunu občine.

Med drugimi zadevami z dnevnega
reda januarskega zasedanja zborov
občinske skupščine velja omeniti še
informacijo o delovanju stalnih de-
lovnih teles skupščine občine za ob-
dobje od aprila 1978 do decembra
1980. Iz informacije je razvidno, da
večina delovnih teles oziroma komi-
sij, odvisno od narave dela oziroma
področja, zadovoljivo deluje in da ni
večjih problemov pri njihovem dela
Zato so informacijo deiegati v pred-
Ioženem besedUu sprejeli.

Delegati so obravfiavali in sprejeli
še okvimi program dela skupščine
občine za leto 1981 ter izhodišča in
okvirni program dela skupščine
mesta Ljubljane z ugotovitvijo, da je
pri programiranju dela občinske
skupščineše vedno premalo odziva iz
baze, saj je v večini delovnih nalog
prcdlagatelj izvišni svet občinske
skupšcine.

Ob koncu naj še omenimo obrav-
navo osnutka družbenega dogovora
o varstvu, vzdiževanju in obnavlja-
nju spomenikov, spominskih plošč in
drugihobeležij NOB tersocialistične
revolucije in postavljanje novih na
območju ljubljanskih občin. Dele-
gati so ocenili osnutek kot pomem-
ben napredek glede na sedaj ve-
ljavno besedilo, vendarpa so menili,
da ga ni možno prekvalificirati v
predlog, kerga vsi podpisniki še niso
obravnavali. Navedenih je bilo še
nekaj konkretnih pripomb, ki so jih
delegati, delegirani na seji zdruze-
nega dela in zbora občin skupščine
mesta Ljubljane, posredovali na
omenjenih sejah.
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